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Hello Parents!  
In June we will spend a couple of weeks getting ready for our reading contest, but that 
won’t take us off our schedule very much at all. Otherwise, we will be progressing through 
our books at a steady pace. As our students have gotten better at reading and grammar, 
we might pick up the pace a little to give us some time for extra lessons and games with 
numbers or spelling. We will have a review week right before Dragon Boat Festival as that 
will only be a three-day week. 
 
Reading 
We will learn 3 new reading books in June. We will also be reviewing the 8 books selected 
for our reading contest. Most of our students are doing pretty well in their reading so I 
hope I can spend some time getting students to read with expression. 
Week  
1 Don't be late 
2 Prepare for Reading Contest 
3 Make 10 
4 Mango, Mango 

 
Phonics 
In Phonics we will be working on our long U sounds and looking at the different letter 
combinations that make the long U sound. 
Our schedule for phonics is as follows: 
Week  
1 219-224* 
2 225 -231* 
3 Review 
4 232-235 

* 4 or 5 of these pages will be done each week, some pages are excluded from the 
curriculum 
 
Grammar (Grammar Space Book 1 + Workbook)  
In grammar we continue to practice making good sentences and questions using common 
words, and start working on prepositions at the end of the month. I will also continue the 
fight against Chinglish in the classroom! 



Week  
1 Prepare for Reading Contest 
2 Prepare for Reading Contest 
3 Catch up and Review 
4 Pg. 78 -79 + workbook pg 39 

 
Writing 
Writing will continue at the same pace with one review week before Dragon Boat Festival. 
We will continue the same format of answering comprehension questions in complete 
sentences. 
Week  
1 53 - 56 
2 57 - 60 
3 Review 
4 61- 64 

 
MPM Math 
In MPM we will pick up the pace a little as the end of the semester starts to get closer. 
They will continue to work on their reasoning skills as they apply to numbers, patterns, 
measuring, and spatial reasoning. 
Week  
1 D4: 1-6 
2 D4: 7-12 
3 Review 
4 D4: 13 -18 

 
Core Materials (Wonders Workshop + Anthology)  
We will continue unit 1-5 in our Wonders book, the title of this unit is “Let’s Move”. 
The students will be able to spend time reading on their own and in pairs after we discuss 
the main idea and supporting details of each selection. 
Week  
1 Unit 1-5 Workshop 
2 Unit 1-5 Workshop 
3 Review 
4 Unit 1-5 Anthology 

 
Conclusion 
June should be an easier month now that the drama play is finished and the students 
shouldn't have too much trouble getting ready for the reading contest, and our students 
should do well. We have also a 4-day weekend to look forward to for Dragon Boat Festival, 
so I hope everyone has a nice holiday when it comes! 
 
All the best, 
~Tr. Aaron 
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哈囉!家長們大家好! 
6月份我們將花幾週的時間準備我們的閱讀比賽，但這畢竟將不會影響我們的進度太多。換
句話說，我們將穩定的速度走我們的進度。隨著我們的學生越來越熟悉閱讀和文法，我們可

能會加快步調找點時間額外進行和數字遊戲或拼寫的課程。我們將在端午節之前有一個只有

三天一週的複習週。 
 
閱讀 
6月份我們將學習 3本新的閱讀書籍。同時我們也會複習為我們的閱讀比賽選出的 8本書。
我們的孩子們大多在閱讀方面已做得很好，所以我希望我能花一些時間讓孩子有情感表達性

的朗讀。 
週次 六月 
1 Don't be late  
2 準備朗讀比賽 
3 Make 10 
4 Mango, Mango 

 
自然發音 
在拼音課程中，我們將進行學習長母音 O的音並尋找在發出的不同字母音組合中發長的
音。我們的拼音課程時間表如下： 
週次 五月 
1 第 219頁-224*頁 
2 第 225頁- -231*頁- 
3 複 習 
4 第 232頁--235頁- 

* 每週將完成這些頁數的 4 ~ 5頁，有些頁數是從課程中排除的。 
 
文法 (文法教科書 + 習作本) 
在文法方面，我們繼續練習造好句子，使用常用詞提問。這個月尾聲我們將開始學習介係

詞。我也會繼續在課堂上對抗中式英語！ 
週次 五月 
1 準備朗讀比賽 
2 準備朗讀比賽 



3 趕進度與複習 
4 第 78 頁-79 頁+ 習作本 39頁 

 
寫作課(書寫練習) 
寫作將以相同的進度繼續在端午節前一週復習。我們將繼續相同的模式，用完整的句子回答

理解問題。 
週次 五月 
1 第 53頁- 56*頁- 
2 第 57頁- 60*頁- 
3 復  習 
4 第 61頁- 64*頁- 

 
MPM數學 
隨著學期末的逼近，在MPM進度方面，我們將在學期結束前加快步調。孩子們將繼續學習
推理技能在於數字、序列、測量和空間推理。 
週次 五月 
1 D4: 第 1頁- 6*頁- 
2 D4: 第 7頁- 12*頁- 
3 復  習 
4 D4: 第 13頁-18*頁- 

 
核心教材（工作本+選集） 
我們將繼續 Wonders 書中的單元 1-5，這本書的標題單元是“讓我們移動”。孩子們將能夠自
己花時間閱讀並且在我們討論課程核心重點及其它細節之後，兩人一組閱讀指定的部分。 
週次 五月 
1 單元 1-5 習作本 
2 單元 1-5習作本 
3 複  習 
4 單元 1-5 精選集 

 
結論 
六月應該會是比較輕鬆的一個月，話劇表演已經演完了。孩子們們應該不會太大的問題在準

備閱讀比賽。我們的孩子們都表現很好。我們將期待 4週後端午節的到來，所以我希望每個
人都有一個愉快的假期！  
祝福大家一切順利， 
 
Teacher Aaron 
 
 


